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Besluitenlijst Presidium  

Datum: 22 november 2022 
 
Aanwezig: Mw. K. Boom, VVD 
   Mw. Y van Engelen, GroenLinks 
  Dhr. P. Groenewege, Partij voor de Dieren 
   Dhr. A. Gündogdu, Op ons Eiland 
   Mw. I. Koene, Gewoon Dordt  
   Dhr. W. Kolff, Voorzitter 
   Mw. R. Pichel, Forum voor Democratie 
   Dhr. R. Portier, SP  
   Dhr. M. Safranti, DENK 
   Dhr. D. Schalken-den Hartog, Beter voor Dordt 
   Dhr. W. van der Spoel, PvdA 
   Mw. M. Stolk, VSP 
   Dhr. L. Struijk, CU/SGP 
   Mw. F. van Vugt-Roose, CDA 
   Mw. A. Wepster, Griffier 

Afwezig: Dhr. D. van Leeuwen, PVV 
 

 
1. Opening en vaststellen agenda 
De agenda wordt conform vast gesteld.  

2. Mededelingen 
Er zijn geen mededelingen 

3. Verslag 27 september 2022 
Het verslag wordt conform vast gesteld 

4. Stedenbanden 
Na loting ziet de verdeling van stedenbanden er als volgt uit: 

Dordrecht Zuid-Afrika VVD, CDA en DENK 

Bamenda CU/SGP, GroenLinks en PvdA 

Varna DENK, VSP en VVD 

Recklinghausen VSP en BVD 

Hastings Op ons Eiland en Forum voor Democratie 

 
5. Onderzoek griffie 
Een aantal fracties vindt de scope van het onderzoek groter dan oorspronkelijk de 
bedoeling was, met name het onderdeel waarbij de raad(sleden) wordt gevraagd wat zij 
verwachten. Een aantal andere fracties ziet daar juist de meerwaarde van en vindt het 
van belang om een compleet beeld te krijgen en juist te horen wat raads- en 
commissieleden verwachten. De griffier licht toe dat er vanuit de griffie juist ook behoefte 
is om vast te stellen wat de raad wil om daar de dienstverlening op af te stemmen.  

Besloten wordt het voorstel conform uit te voeren, waarbij gekozen wordt voor optie 3 bij 
stap 1 (digitale vragenlijst voor alle raads- en commissieleden en nog 2 
duidingsgesprekken met raads- en commissieleden).  
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Gesproken wordt over de veelal slechte respons bij online enquêtes. Dit wordt beaamd, 
maar gehoopt wordt dat de raads- en commissieleden zo betrokken zijn dat ze deze 
vragenlijst wel invullen.  

6. Evaluatie Dordtse Dinsdag 
Besloten wordt akkoord te gaan met het voorstel van het OCD.  
De begeleidingsgroep zal bestaan uit de heren Groenewege (PvdD), Van Dam-Timmers 
(CDA), Kuhlmann (VVD) en Stolk (VSP). Deze begeleidingsgroep zal onder andere 
meekijken of alle onderwerpen in de vragenlijst terugkomen. Genoemd wordt onder 
andere de orde van vergaderingen, debat in commissies, Agendacommissie en opvolging 
insprekers. Het streven is het onderzoek te hebben afgerond voor de raadsdag 31 maart, 
zodat het hier besproken kan worden.  

7. Raadscommunicatie 
Ingestemd wordt met het voorliggend communicatieplan 2023-2026. Hierbij geldt een 
aantal bijzonderheden: 

 Zeer recent zijn ideeën van de jongerenraad ontvangen. Daar zitten leuke ideeën bij. 
De Griffie wil deze graag toevoegen aan het plan. Dit is alleen nog niet financieel 
meegenomen, dus gekeken moet worden hoe dit past.  
 

 Het valt het Presidium tegen dat RTV Dordrecht nog niks gedaan heeft rondom de 
thema-uitzendingen. Al voor de zomer zou er een uitwerking volgen en er is nog niks 
ontvangen en er zijn dus geen uitzendingen geweest. De griffier heeft de dag voor dit 
Presidium een mail ontvangen van de directeur RTV Dordrecht waarin hij aangeeft nu 
een nadere uitwerking te kunnen maken. Dit kon eerder niet vanwege het ontbreken 
van een geschikte presentator. De vraag is of het Presidium dit nog wil. Het 
Presidium is teleurgesteld, maar besluit RTV Dordrecht een laatste kans te geven. 
Voorwaarde is wel dat de uitwerking er dan binnen twee weken ligt (begin 
december). De griffier koppelt dit dan terug aan de leden van het Presidium zodat 
hierover nog dit jaar besloten kan worden en de thema-uitzendingen mogelijk begin 
2023 kunnen starten. Als dit niet lukt, kan het geld worden ingezet voor uit uitvoeren 
van de ideeën van de jongerenraad.  
 

 Er zitten leuke, frisse ideeën in het plan. Met name de Podcast wordt gewaardeerd. 
Ook het scholenbezoek wordt als belangrijk gezien.  
 

 Radio wordt gemist in het plan. RTV Dordrecht investeert hier nauwelijks in, met als 
gevolg dat de apparatuur voor live uitzendingen nu kapot is. Verschillende partijen 
betreuren dit. De griffier geeft aan dat Studio De Witt altijd aandacht heeft voor 
politiek en dat dat gewaardeerd wordt. Dit is echter onafhankelijke journalistiek en 
daarom komt dit niet terug in het plan raadscommunicatie, de griffie kan hier geen 
invloed op uitoefenen.  
 

 De bijdragen in Dordt Centraal worden door meerdere fracties gewaardeerd, het heeft 
een groot bereik in Dordrecht. De opzet voor de raad wijzigt; één keer per maand 
krijgen alle partijen ruimten over één thema. Gesproken wordt over wie deze thema's 
bepaalt, partijen schrijven graag over thema's waar zij belang aan hechten. Er zijn op 
jaarbasis 11 of 12 thema's (waaronder Kadernota en Begroting). Afgesproken wordt 
dat de griffie de thema's ophaalt bij de partijen. Er zitten dan voor ieder geschikte 
thema's bij. Het is de uitdaging voor partijen om ervoor te zorgen dat hun stukje 
uitnodigend is om te lezen, waarbij het niet alleen tekst hoeft te zijn, afbeeldingen of 
iets dergelijks mag ook.  
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De ontwikkelingen rondom de tarieven van Dordt Centraal worden gevolgd. Als dit 
oploopt komt de griffier er mee terug in het Presidium.  

8. Indexeren commissieledenvergoeding 
De meerderheid van de fracties is voor indexeren van de vergoeding van 
commissieleden, hier wordt dan ook toe besloten. De al bestaande hogere vergoeding, de 
indexering en toename van het aantal commissieleden is niet verwerkt in de begroting 
van de griffie. De verwachting is dat ook dat dit bedrag overschreden gaat worden.  

9. Functie werkgeversdelegatie 
Ons Reglement van Orde en de verordening werkgeversdelegatie schrijven voor dat de 
leden van de werkgeversdelegatie uit de leden van het presidium gekozen worden. De 
vraag die voorligt of het wenselijk is deze functie voor alle raadsleden open te stellen. 
Een meerderheid van de fracties is voor het handhaven van de huidige situatie, besloten 
wordt dit dan ook niet te wijzigen. Wel zal de volgende periode vooraf geïnventariseerd 
worden wie geïnteresseerd is in de functie.  

10. Evaluatie begrotingsbehandeling  
Over het algemeen is de begrotingsbehandeling goed verlopen. Normaal gesproken ligt 
het accent op de Kadernota, maar omdat er dit jaar een Kaderbrief ter kennisname was, 
lag het accent nu meer op de begroting.  

Vanuit de VSP is de wens om de eerste en tweede termijn uit elkaar te trekken, met 
tussendoor een commissie. Net als bij de behandeling van de Kadernota.  
De meningen verschillen over wel/geen commissiebehandeling, maar geconcludeerd 
wordt dat er een bredere wens is om moties en amendementen in een oordeelsvormende 
commissie te behandelen.  

Opgemerkt wordt dat de deur van de raadzaal afleidt, wellicht kan er een dranger op de 
deur of iets dergelijks? De griffier gaat dit na.  

11. Begeleidingscommissie  
De volgende leden worden afgevaardigd voor de begeleidingscommissie 
draagvlakonderzoek (verruiming winkeltijdenverordening feestdagen): 

- dhr. Uysal, GroenLinks 
- dhr. Struijck, CU-SGP 
- dhr. Den Heijer, VVD 
- mw. Pichel, FvD 
- dhr. Stolk, VSP 
- dhr. Portier, SP 

12. Rondvraag 
De heer Struijck vraagt aandacht voor de verwarming op het stadhuis. Het is ijskoud in 
de fractiekamer. De griffier gaat dit na.  

De heer Schalken vraagt om waterkannen bij de commissie-avond. De griffier vraagt of 
dit geregeld kan worden.  

Mevrouw Van Vugt vraagt naar de regels rondom het gebruik van zalen op het 
stadskantoor. De griffier licht toe dat iedere fractie via de griffie altijd een zaal kan 
reserveren. Gebruik is dan echt bedoeld voor interne fractie-aangelegenheden. Zodra er 
sprake is van een partijbijeenkomst en externen worden uitgenodigd, kan dit niet in het 
stadskantoor. Dit kan immers het beeld oproepen dat het een bijeenkomst is 
georganiseerd door de gemeente. Het is aan iedere partij om zich hieraan te houden. 

 


